
Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 21. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 527
I forlængelse af samråd i Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget den 19.
april 2016 om efterspørgsel efter studieboliger, jf. samrådsspm. Æ, bedes mi-
nisteren redegøre uddybende for, hvilke faktorer, beregninger og forudsætnin-
ger, der ligger til grund for regeringens aftale med KL om at forbedre mulighe-
derne for at skabe bofællesskaber? Ministeren bedes endvidere oplyse, hvor
mange bofællesskaber, regeringen forventer, at aftalen med KL vil medføre,
og inden for hvilken tidshorisont?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jan Jo-
hansen (S) og Mette Reissmann (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Jan.Johansen@ft.dk, Met-
te.Reissmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand

1/1

Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalget 2015-16
UUI Alm.del  Spørgsmål 527
Offentligt


